
 

Bestyrelsens beretning 2023 

Bestyrelsen og suppleanter var i 2022 Svend-Henrik-Bernt-

Freddy-Otto-Dorte og Erik. 

Vi har kun holdt de bestyrelsesmøder, som vi syntes var 

nødvendige, ellers har vi skrevet sammen. 

Man skal jo ikke kun holde møde for mødets skyld 

Vi lod græsset gro mellem æbletræerne indtil lige før at 

æblerne skulle høstes, så man kunne samle æbler op fra 

jorden. Det vil vi også gøre i år. 

Vi har som forsøg fået tilbud på at fjerne græs under 150 

kvadratmeter æbletræer og plante stedsegrønne Storkenæb i 

stedet. Det ville koste ca kr 49.000. Vi har beslutter ikke at 

gøre dette, da vi mener det er for dyrt i forhold til hvad vi 

får for pengene. I stedet foreslår vi at udvidde 

blomsterbedene med 3 gange 50 meter. ( ca 500 kvm.) 

og så blomstrer med gule og varme farver. 

Vi har  besluttet at fælde de få forkrøblede kirsebærtræer 

længst mod øst samt beskære enkelte træer i området så 

Dennis bedre kan komme til med plæneklipperen. 

Vi har desværre haft hærværk på legepladsen. Der var malet 

grafitti på taget. Vores maler kunne heldigvis fjerne det. 

Der er stadig kun solgt 1 grund på Tyttebærvej. 

Vi håber på bedre tider, så vi kan komme i gang igen. 

Faxe Forsyning som står for vedligehold af søen, har lovet 

at plante engblomster på skrænterne. Der er på grund af 

uoverensstemmelse med deres entrepanør ikke sket så 

meget. De har heller ingen penge til dette. 

Angående hastighed på Tyttebærvej, så vil kommunen 

foretage en trafiktælling og vurdere om de har penge til  

foranstaltninger. Vi har ikke hørt noget endnu 


